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RG.0002.38.2018 

 

Protokół z XXXVIII sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 05.10.2018 r. 

 

      Do punktu 1 – Sprawy regulaminowe: 

a)  otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

   Sesję rozpoczęła o godz. 900 Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz słowami „Otwieram 

XXXVIII sesję Rady Gminy Słońsk” i powitaniem, Wójta Gminy, sekretarza, skarbnika, 

radnych, radnych powiatowych i sołtysów. 

   Po sprawdzeniu listy obecności radnych, Przewodnicząca Rady oznajmiła, że na sesji 

obecnych jest 12 radnych, co przy 15- osobowym składzie Rady Gminy Słońsk stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

b) przyjęcie protokołów z XXXVI oraz XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady 

Gminy   

W obecności 12 Radnych, Rada Gminy Słońsk w głosowaniu 12 „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw” przyjęła protokół z XXXVI sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 07.09.2018r. 

oraz z XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 27.09.2018 r. 

c) wnioski o uzupełnienie porządku obrad 

Kontynuując część regulaminową obrad, Przewodnicząca odczytała porządek  XXXVIII   

sesji, i zwróciła się z zapytaniem, czy będą wnioski o jego zmianę.  

Wniosków nie zgłoszono.  

d) Uchwalenie porządku sesji 

W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 

0„wstrzymujących się”. 

 

Do punktu 2. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz                          z 

wykonania uchwał Rady Gminy Słońsk. 

Do punktu 3 -podpunkt 1) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Słońsk na 2018 rok. 

 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik. 

Dotacja z Urzędu Wojewódzkiego na wsparcie rodziny, musimy zwiększyć udział własny. 

Zwiększają się dochody i wydatki w gospodarce odpadami na wywóz nieczystości. Wzrosły 

ceny wywozu i ilość odpadów. Prace w ramach projektu ECEH dopiero się rozpoczęły, 

wydatki wystąpią dopiero w roku przyszłym, refundacja pewnie dopiero                     w 

2020. W działalności kulturalnej wydatki związane z obsługą projektu Centrum Edukacji 

Historycznej. Tu już ponieśliśmy wydatki na plener malarski. Zwiększenie wydatków na 

drogi w związku z wnioskiem sołectwa Grodzisk na wykonanie projektu remontu drogi. W 

gospodarce nieruchomościami wydatki w związku z remontem dachu na byłej szkole w 

Głuchowie. Zmniejszenie pozycji stypendiów socjalnych dla uczniów ponieważ nie ma tylu 

wniosków w stos. do tego co planowano. Zwiększamy pozycję składki na ubezpieczenie 

społeczne ponoszone przez GOPS. Kościół w Lemierzycach nie otrzymał środków od 

Marszałka więc rezygnacja z tego zadania, zmniejszenie o 35 tys. zł. Zmiany również w 

funduszu sołeckim. Sołectwo Słońsk zmiana przeznaczenia środków funduszu z zakupu 

koszulek dla MUKS Bocian na zakup koszy ulicznych oraz sołectwo Grodzisk – 

dofinansowanie projektu remontu drogi.    

 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Słońsk na 2018 rok. 
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   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Słońsk na 2018 rok. 

   Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2018 rok. i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 wstrzymujących się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Słońsk na 2018 rok. 

Uchwała ma nr XXXVIII/235/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

   Do punktu 3 - podpunkt 2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Słońsk na lata 2018-2030. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik. 

   Skarbnik wyjaśnił, że wieloletnia prognoza finansowa obejmuje zmiany jakie zostały 

przedstawione w poprzedniej uchwale czyli zmiany w dochodach majątkowych, wydatkach 

majątkowych związane z przesunięciem wydatków na remont Centrum Edukacji 

Historycznej, pozostałe pozycje są dostosowane do uchwał od poprzedniej prognozy 

finansowej. 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

   W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Słońsk na lata 2018-2030 

   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Słońsk na lata 2018-2030 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Słońsk na lata 2018-2030 i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 11 „za”, 0 „przeciw”, 

1 wstrzymujący się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Słońsk na lata 2018-2030.  

Uchwała ma nr XXXVIII/236/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu 3-podpunkt 3) uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-katolickiej pw. Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Lemierzycach. 

   Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik.  

Z wnioskiem wystąpił proboszcz. Chodzi o dofinansowanie renowacji dachu kościoła w 

Głuchowie. Marszałek udzielił dotacji w kwocie 30 tys. i propozycja aby gmina 

dofinansowała inwestycję kwotą 35 tys. zł. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymsko-katolickiej pw. Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Lemierzycach. 

   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymsko-katolickiej pw. Świętych Apostołów Piotra i Pawła w 

Lemierzycach. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

 

   Przewodniczą poprosiła o przedstawienie sprawy remontu kościoła w Głuchowie przez P. 

Zygmunta Pławeckiego. 

P.Zygmunt Pławecki: Remont naszego kościoła zaczął się w 2016r. Najpierw była to 

wieża i tarcze zegarowe. Dotacja gminy to 30 tys. W zeszłym roku odstąpiliśmy od remontu 

dachu ponieważ wyszły wyższe koszty wieży. Wzrosły one ze 110 tys. zł do 170 tys. zł. Ale 

po ubiegłorocznym orkanie dostaliśmy nakaz remontu dachu od Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego. Zbieramy środki na festynach i na kweście listopadowej. Mamy 

wpłaty od byłych mieszkańców. Na dzień dzisiejszy zebraliśmy 110 tys. i mamy dotację 30 

tys. z Urzędu Marszałkowskiego chociaż wystąpiliśmy o większą kwotę. Wnioski do 

Starostwa pozostały bez odpowiedzi. Odmówił też Burmistrz Witnicy, bo to też nasi wierni, 

bo jest to prawnie niemożliwe. Dwa lata temu została wydana książka o historii Głuchowa 

i kościoła w ilości 200 egzemplarzy. Książka rozeszła się szybko, są egzemplarze w 

Niemczech i w USA. W trakcie remontu wieży odnaleziono starodruk, który przekazano do 

Archiwum Państwowego. Jedna kopia będzie w naszym kościele, a druga kopia w 

wyremontowanym CEH. 

Po rozmowach w naszej grupie ustaliliśmy, że kwota 40 tys. zł od gminy bardzo by nam 

pomogła. Są dodatkowe koszty na nadzór budowlany i konserwatorski. Składamy tez 

wnioski do Ministra Kultury, to już 4 raz, ale nasz kościół jest za młody i zawsze brakuje 

nam punktów aby dostać dotację. Podziękowania składam dla P. Chłopeckiego z 

Oświęcimia, który pomaga nam w tych wnioskach. On nie pracuje sam bo potrzeba wiele 

osób i różnych danych.     

 

    Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-katolickiej pw. Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Lemierzycach. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-

katolickiej pw. Świętych Apostołów Piotra i Pawła w Lemierzycach. 

Uchwała ma nr XXXVIII/237/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu 3-podpunkt 4) uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik.  

Z wnioskiem wystąpił proboszcz. Chodzi o dofinansowanie prac zabezpieczenia, renowacji 

i remontu sufitu kościoła w Chartowie. Marszałek udzielił dotacji w kwocie 22 tys. i 

propozycja aby gmina dofinansowała inwestycję kwotą 10 tys. zł. Wartość zadania, tego 

etapu remontu to 69 tys. zł.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 
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   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Pytanie zgłosił Sołtys Chartowa 

M.Skrzypnik: Urząd Marszałkowski daje 22 tys., a gmina tylko 10 tys. Dlaczego tak mało? 

Skoro naszych 70 mieszkańców dokłada w poprzednim roku 15 tys. zł, a w tym roku 20 

tys. zł. Wiem, że 3 października została sprzedana działka w Chartowie za 30 tys. zł. 

Chciałbym żeby chociaż połowa tej kwoty wróciła do naszego sołectwa.   

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-

katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

Uchwała ma nr XXXVIII/238/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu 3-podpunkt 5) uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik.  

Z wnioskiem wystąpił proboszcz. Chodzi o dofinansowanie prac przy remoncie organów. To 

są już ostatnie trzy tony. Parafia otrzymała od Marszałka 30 tys. zł i propozycja aby gmina 

dofinansowała inwestycję kwotą 20 tys. zł. Wartość zadania, etapu remontu to 74.800 zł.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji dla Parafii Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-

katolickiej pw. Matki Bożej Częstochowskiej w Słońsku. 
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Uchwała ma nr XXXVIII/239/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu 3-podpunkt 6) uchwała w sprawie regulaminu przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia, innych składników wynagrodzenia oraz nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Słońsk. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz.  

Dotąd obowiązywały dwa regulaminy wynagradzania i nagradzania nauczycieli. 

Regulaminy mają już sporo lat, a w tym czasie były zmiany Karty Nauczyciela. Z wnioskiem 

o zmiany wystąpił jeden ze związków nauczycielskich. Rzeczywiście, stosowanie dodatku 

motywacyjnego na poziomie 1-2% do niczego nie motywuje. Regulaminy były 

konsultowane ze wszystkimi związkami oraz dyrekcją szkoły. Istotne są zmiany dodatków 

motywacyjnych i funkcyjnych. Kontrowersje w komisjach wzbudził sposób naliczania 

dodatku za wychowawstwo. Ale i tak regulamin ten jest dużo korzystniejszy dla nauczycieli. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia, innych składników wynagrodzenia oraz nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia, innych składników wynagrodzenia oraz nagród 

dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Słońsk. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Pytanie zgłosił sołtys Przyborowa: 

Sołtys A.Matkowski: Bardzo dobrze, że jest takie porozumienie i taka zmiana, ale 

dlaczego tak późno? Może jakby taki regulamin obowiązywał wcześniej, nie 1% a 5% 

motywacyjnego, to nasza szkoła nie byłaby ostatnia w rankingach. Może nauczyciele by 

się bardziej starali. 

Przewodnicząca: Czyli Pana sugestia, że jakby mieli większe pieniądze to lepiej by uczyli? 

Sekretarz: Z wnioskiem wystąpił związek zawodowy. Natomiast przy poprzednim 

regulaminie dyrektor wcale nie musiał stosować 1% dodatku motywacyjnego, mógł 

stosować więcej. To było tylko minimum i my chcemy ten minimalny próg podnieść do 5%. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie regulaminu przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia, innych składników wynagrodzenia oraz nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 10 „za”, 0 „przeciw”, 

2 „wstrzymujących się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie regulaminu przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia, innych składników wynagrodzenia oraz nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

Uchwała ma nr XXXVIII/240/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

Do punktu 3-podpunkt 7) uchwała w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, 
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terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz.  

W tym roku w Karcie Nauczyciela uregulowano pensum dla wymienionych w uchwale 

specjalności nauczycielskich i określono je na 22 godziny tygodniowo. Zmiana w stosunku 

do projektu przedłożonego w materiałach to zmiana wejścia w życie uchwały. 

Proponowaliśmy datę 01 września ale jeden związek zawodowy zwrócił uwagę, że 

ewentualne pogorszenie warunków pracy nie może działać z mocą wsteczną. I to jest 

zasadny wniosek. Na tez zmianę wyraziły zgodę wszystkie pozostałe związki.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 11 „za”, 0 „przeciw”, 

1 „wstrzymujący się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Słońsk. 

Uchwała ma nr XXXVIII/241/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

Do punktu 3-podpunkt 8) uchwała w sprawie Statutu Gminy Słońsk. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Przewodnicząca.  

Przewodnicząca odczytała sprawozdanie z prac komisji doraźnej powołanej do opracowania 

zmian Statutu Gminy Słońsk. Sprawozdanie stanowi załącznik do materiałów sesji. 

W związku ze zmianami przepisów, głównie ustawy o samorządzie gminnym, w nowym 

Statucie Gminy Słońsk uregulowano Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, zasady kontroli 

komisji rewizyjnej, nowe zadania przewodniczącego rady, organizację sesji, w tym 

doręczania materiałów sesyjnych, inicjatywę uchwałodawczą, zasady interpelacji radnych, 

zasady transmisji sesji i wykaz imiennych głosowań nad uchwałami, komisje stałe Rady 

Gminy, zasady dostępu do dokumentów.  
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Sekretarz: Zwracam uwagę na wejście w życie statutu. Statut ma obowiązywać od nowej 

kadencji. Z nowych rzeczy to na pewno to co od razu będzie zauważalne na I sesji nowej 

kadencji czyli transmisja obrad sesji i wykaz imiennych głosowań nad uchwałami. Zacznie 

też działać nowa Komisja Skarg, wniosków i petycji. Uporządkowaliśmy wspólnie z radnymi 

przepisy porządkowe sesji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Wojciech Stybel - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, oświadczył, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Słońsk. 

   Kazimierz Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Statutu 

Gminy Słońsk. 

Marek Jankowski – przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwały w sprawie Statutu 

Gminy Słońsk. 

   W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych. Oddano głosów 12, w tym: 12 „za”, 0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”. 

   Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie Statutu Gminy Słońsk. 

Uchwała ma nr XXXVIII/242/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

 

 

Do punktu 4- Interpelacje radnych. 

Do punktu 5- Wolne wnioski. 

 

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Mam pytanie do Komisji Rewizyjnej. Na ostatniej sesji 

złożyłem kopię pisma do sekretariatu w sprawie 303 działek w związku z moim złożeniem 

zawiadomienia do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych. Chodzi o te 303 działki, 

które zostały sprzedane i nie kontrolowano co się później z nimi działo i nie egzekwowano 

należności. Czy Komisja Rewizyjna wszczęła już kontrolę w tej sytuacji? A tylko przypomnę, 

że w paragrafie 79 Statutu Komisja Rewizyjna kontroluje działalność wójta, gminnych 

jednostek organizacyjnych pod względem legalności, gospodarności, i tu niewątpliwie ten 

punkt się kwalifikuje, rzetelności i celowości i jeszcze innych. Jeżeli w tej sytuacji nie 

wszczęliście postępowania to zrobiliście celowe zaniechanie i w związku z tym prosiłbym o 

konkretną odpowiedź.  

Pozwoli Pani Przewodnicząca, że zadam jeszcze dwa inne pytania, żeby później nie zabierać 

czasu, bo nie chciałbym psuć atmosfery. Do Pana Wójta - ile kosztował kolejny filmik? 

Napisano, że historię promujący, a ja tam zauważyłem, Panie Wójcie na tym filmiku 

troszeczkę historii, troszeczkę promocji, ale zauważyłem też, że jeżeli to ma być promocja, 

i że miało być o historii, to po co są tam inwestycje zrobione? Ten filmik jest bardziej 

promujący pana niż promujący Gminę i to jest bezapelacyjne stwierdzone. Ile kosztował 

ten filmik i dlaczego pan robi już drugi w tym roku? 

Co pan zrobił z moim pytaniem zadanym na ostatniej sesji w sprawie bezprawnego 

korzystania z nieruchomości gminnych przez lata? było zawiadomienie do policji przez pana 

złożone i obiecał pan, że natychmiast po tamtej sesji złoży pan kolejne stosowne pisma 

czy zawiadomienia. Proszę bardzo odpowiedzieć czy dalej zaniechaliśmy czy już po prostu 

nie mamy czasu. 

Członek KR Łyczkowski: Jak Pan słusznie zauważył do wiadomości dostałem ten 

dokument, a oficjalnie poszedł do sekretariatu i jak pan wie na pewno przewodnicząca RG 
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reguluje pracę KR. Natomiast na tę chwilę nic nie zostało w tym kierunku zrobione. Nie 

dostaliśmy żadnej informacji żeby się tą sprawą zająć, to tyle.  

Przewodnicząca: Ale pismo poszło do RIO.  

Sekretarz: Tak, poszło do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Ale Pani Przewodnicząca ja to wiem, bo sam osobiście 

złożyłem zawiadomienie do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, ale Komisja 

Rewizyjna ma taki obowiązek, niezależne od Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych, 

niezwłocznie zająć się sprawą po powzięciu informacji o nieprawidłowościach i żądam od 

Komisji natychmiastowego przystąpienia do pracy, a nie czekanie na pozwolenie pani 

Przewodniczącej. 

Sekretarz: w kwestii zagrodzonej drogi dostaliśmy odpowiedź od policji, że sprawa została 

skierowana do sądu. Taka jest informacja, że sprawa jest w sądzie.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  A czy mogę dostać taką informację na piśmie?  

Sekretarz: Oczywiście. Co do wymienionych działek, wyjaśniam, bo wkradło się tu jakieś 

nieporozumienie. Kiedy udzielaliśmy odpowiedzi dla Pana Jamniuka odnośnie sprzedanych 

nieruchomości na terenie Gminy Słońsk w latach wymienionych w piśmie, to chodziło nam 

o wszystkie nieruchomości, w tym lokale mieszkalne. To nie były tylko działki budowlane, 

nie na wszystkim można było wybudować dom. A aktów notarialnych z takimi wątpliwymi 

zapisami, tzn. ewentualną  egzekucją kar w przypadku późniejszej zabudowy, jest raptem 

12 w tych latach. Takie akty notarialne były w roku bodajże 2009-2010 i przez te dwa lata 

to były tylko dwie ulice, w tym chyba ul. Wspólna, a nie szereg działek. Skala tego problemu 

jest więc znacznie mniejsza niż Pan to przedstawił. 

Było Pana pytanie o sprzedaż wszystkich nieruchomości, w ramach tej uchwały. 

Nieruchomości to i lokale mieszkalne i domy i działki. I wszystkich nieruchomości było 

rzeczywiście 350. 

Wójt: Jak mówimy o ulicy Wspólnej, to pamiętacie to były pierwsze grunty. Wycenę 

zrobiliśmy na całą działkę, tą na której jest teraz sześć budynków, i wyszła wartość 

sześćdziesiąt parę tysięcy. Pamiętam, byłem akurat w terenie i dzwoni do mnie pani 

Gąsiorek i mówi: panie wójcie zgłosił się oferent z Poznania i chce przystąpić do przetargu 

na te działki. Więc kazałem wycofać ze sprzedaży tę działkę i następnie wzięliśmy geodetę 

żeby zrobić podział do sprzedaży na działki mieszkaniowe. I za te działki Gmina wzięła 160 

tys. i dlatego zapis ten wprowadziliśmy żeby to nie było na handel ale żeby przyspieszyć 

ruch budowlany. I proszę zobaczyć co się stało, ile budynków powstało przy ul. 

Poniatowskiego. Ale orzeczenia Naczelnego Sądu Administracyjnego  są takie, że nie jest 

to możliwe do zrobienia. Więc nie jest to jak to się nazywa wszędzie – przestępstwo. 

Uważam, że jedna czy dwie działki nie zostały zabudowane całkowicie. W jednej są ławy i 

fundamenty, a druga, mówię o działkach na ul. Poniatowskiego, tam zmieniała się sytuacja 

w domu. Po prostu syn to kupił wyjechał, nie chce się tu budować, więc myślę, że ta działka 

pójdzie do sprzedaży i ktoś to kupi i zabuduje. Taka była intencja. I dalej, jeżeli będzie 

taka sytuacja podbramkowa, że należy zadziałać i przyśpieszyć realizację inwestycji, to 

dlaczego mamy z tego nie skorzystać?   

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Zadałem konkretne pytanie w zapytaniu o informację 

publiczną, w związku z uchwałą, która była zapisana. Rozumiem, że we wszystkich 

sprzedawanych nieruchomościach ta uchwała była zapisana, bo tam było bardzo wyraźnie 

zapisane. Nie mam tego przy sobie, ale jest podany nr uchwały i zapis, że jest 18 miesięcy 

na uzyskanie pozwolenia na budowę, 36 na wybudowanie. Tak było i tak zapytałem. Więc 

to znaczy, że dostałem nieprawidłową odpowiedź?  

Sekretarz: Zapytanie dotyczyło wszystkich sprzedanych nieruchomości na podstawie tej 

uchwały. Ta uchwała reguluje ogólne zasady sprzedaży wszystkich nieruchomości przez  

Gminę Słońsk, więc udzielając odpowiedzi uwzględniliśmy wszystkie te 350 nieruchomości.  

Wójt: Od tego roku, który był wskazany w piśmie. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Nie wiem jak tutaj są zabudowane działki, ale sam Pan 

dobrze wie, że w Ownicach Pan Kazieczko kupił działkę z tym zapisem, że tam powstanie 

dom, a tam powstało składowisko złomu i wstyd prawie w centrum wioski na ul. Ogrodowej. 

Mam zdjęcia. Jak pan chce zgram i przekażę.  

Wójt: Proszę jasno mówić gdzie, to sprawdzimy.  
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Radny Powiatowy F.Jamniuk: Ale proszę bardzo Panie wójcie. Przecież Pan dobrze wie. 

Tam kupował Pan Szober działkę jedną i obok kupił Pan Kazieczko 30 arów i pod budowę 

domu. Jak najbardziej, ten zapis pasuje, wszystko gra, ale tam zostało zrobione 

złomowisko i stąd jest to też niepokojące, gdyż mieszkańcy się bulwersują. Pan Kazieczko 

nie przychodzi na zebrania wiejskie, a my rozmawiamy o tym prawie za każdym razem 

kiedy to zostanie w jakiś sposób uporządkowane i co z tą działką. Ale niestety, mieszkańcy 

chcą kupować działki pod budowę, a tamte działki pod budowę zostały sprzedane na działki 

na złomowisko, stąd też taka irytacja tematem. Bardzo bym prosił       o sprawdzenie i 

wykorzystanie zapisu tej uchwały, ponieważ jeżeli tak ma być, no to czy to będzie Pan czy 

kolejny wójt i dziesięciu następnych,  to ja tego tematu nie odpuszczę, bo zobligowali mnie 

do tego moi mieszkańcy.  

Sotys A.Matkowski: Panie Wójcie czy coś Panu wiadomo o tym, że była u nas Pani 

Jaworowicz? na czym polega ten konflikt? też byłem na tym spotkaniu, ale tam był taki 

rozgardiasz i ja nie wiedziałem o co chodzi. To chodzi o budynek, który został postawiony 

niby na Marcina działce, czy chodzi o to co Gminne?  

Wójt: Z tego co ja wiem to był tam radny Jankowski i może bardziej jest zorientowany, 

bo ja tym się nie interesuję, to są sprawy prywatne.  

Sotys A.Matkowski:  Byłem od początku na tym, tylko sam nie mogłem dojść o co to 

chodzi. Czy to nie chodzi o tę gminną działkę z tyłu gdzie ten ogródek ona ma?  

Wójt: Ta sprawa była w sądzie i to nie o to chodzi. 

Sotys A.Matkowski: Czy Gmina nie może jakoś pomóc wydzierżawić tego z tyłu, co było 

w sądzie? 

Wójt: Pan był przy rozmowach? chyba wtedy nie było na korytarzu w sądzie Pana sołtysa 

przy rozmowach. Moje było takie ustosunkowanie się do tego wszystkiego. Na parkingu 

spotkałem panią Marynę i ona mi oznajmiła, że podała Gminę do sądu. Spytałem w jakiej 

sprawie, a ona mi odpowiada, że w sprawie ogródka. Mówię do niej, przecież ja Pani 

powiedziałem, że z chwilą wybudowania przepływu zamkniętego, ta działka będzie do 

zbycia, a dzisiaj ja pani nie przeszkadzam w użytkowaniu, ale dlatego nie sprzedaję bo 

jeżeli sprzedam tą działkę to będę miał bezpośredniego sąsiada, który pewnie będzie ciągle 

do Sanepidu czy do Ochrony środowiska coś zgłaszał.  

Sołtys: Jak pan ogłosi przetarg na sprzedaż to ona tego nie kupi. A czy byłaby taka 

możliwość żeby jej to wydzierżawić? 

Wójt: Ale na dzierżawę muszę też przetarg robić. 

Sekretarz: Ale ta Pani nie chciała niczego polubownie załatwić tylko się tam zasiedzieć. 

Sołtys A.Matkowski: Ja wiem, ale wiadomo co tam kiedyś było, ona to po prostu 

odtworzyła i wszyscy dobrze wiemy. 

Wójt: Jeszcze jedna sprawa. Ona na ten ogródek nie ma bezpośredniego dostępu. Marcin 

dzieli swoją działką, i my to jej tłumaczyliśmy. Nie ma woli naszej żeby załatwić ją 

negatywnie, odrzucić ją i koniec użytkowania. Jeżeli powstał konflikt między Marcinem, a 

nimi to już nie dasz rady, bo ona nie ma dostępu to tej działki. No i jeszcze sprawa tej 

nadbudowy. 

Sołtys A.Matkowski:  Na początku było co innego, jak tam sam szedłem to kamery się 

na mnie rzuciły, Marcin stoi pod stodołą, Maryja boi się tam iść, a pani redaktor mówi że 

ona boi się iść, bo ją pobiją.  

Wójt: To są sprawy osobiste, ale proszę zauważyć, czy ktoś nie skorzysta z tego 

nagłośnienia tej sprawy, która miała się toczyć a się nie toczy? 

Sołtys A.Matkowski:  Trochę rozmawiałem i zaproponowałem pani redaktor, że jak 

Marcin wyrazi zgodę, to tam jest parę arów gdzie ten budynek stoi. Myślałem, że pani 

redaktor była tutaj w Gminie, że dotyczy to tego z tyłu placu. Nie mogłem tego wyjaśnić 

bo z tą kobietą nie idzie rozmawiać, z panią Jaworowicz nie idzie gadać. Tam jest krótko, 

jak ktoś za plecami: zamknij się albo do kamery albo wynoś się.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Pani Maryja zadzwoniła do mnie. Pojechałem, 

zaproponowałem rolę negocjatora żeby ich pogodzić. Na chwilę obecną można powiedzieć, 

że mi się to udało. Dzisiaj przysłał adwokat jedną ugodę, ma dosłać jeszcze dwie kolejne, 

która dotyczy korzystania z tej działki i co do wycofania skargi na tą nadbudowę. I pani 

Maryja poprosiła pana z Ukrainy, tego który złożył zawiadomienie do sądu, o wycofanie 
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zawiadomienia o pobiciu, i to się udało na razie teoretycznie załatwić. Jeżeli popodpisują, 

to dostaną zaproszenie na wtorek do Warszawy i mamy to przedstawić. Mam też tych 

państwa tam zabrać, pod jednym warunkiem, mają mieć to podpisane, że nie będą na 

siebie warczeć i podadzą sobie rękę. Wydaje mi się, że tutaj w osobiste sprawy panie 

Wójcie, kiedy jest niebezpieczeństwo, nawet jakiegoś uszkodzenia ciała, powinno się 

bynajmniej podjąć rękawice i spróbować porozmawiać. Dlatego pani Maryja do mnie 

zadzwoniła, że nie może liczyć na pana. Zadzwoniła do mnie i nie wiem dlaczego. Czy to 

się uda do końca, poczekamy jeszcze te dwa dni, ale żeby tylko wiedzieć wyjaśnić, w 

którym kierunku poszedłem, że powinni podać sobie rękę i spróbować się pogodzić i 

zobaczymy co z tego wyjdzie. 

Wójt: Pani Maryja kłamie i to w żywe oczy. Darek do mnie dzwonił z prośbą o reakcję w 

sprawie bezpieczeństwa tej rodziny, żebym spowodował poprzez Komendanta 

Powiatowego żeby zrobić tam porządek. Zostało wszystko załatwione i wieczorem miała 

przyjechać policja, nie nasza policja ale z Gorzowa, jako prewencja i zrobić porządek. Za 

godz. mam telefon od Darka, który powiedział zostaw to, bo Maryja przyszła i nie chce 

bałaganu. To co mamy zrobić proszę powiedzieć? gmina stoi w miejscu? Proszę mnie 

poprzez słowa pani Maryji nie szkalować, że nic nie robimy. Robimy, tylko trzeba się 

zastanowić, czy twardo idziemy czy zostawiamy temat. Jak ja wyglądam przed 

komendantem, który mobilizuje środki żeby to załatwić, a ja dzwonię i przepraszam. 

Dlatego pewne decyzje niech będą decyzjami konkretnymi. Nie odwracamy się od pomocy. 

Trzeba ten dialog prowadzić, ale nie może być tak, że co chwilę zmieniam zdanie. To jaki 

to jest dialog? jeżeli ja prowadziłem dialog w sprawie tej działki i słyszę, że ona do sądu 

podaje gminę o zasiedzenie. No to gdzie my jesteśmy? i sprowadza sztab mieszkańców do 

sądu żeby udowodnić, że my źle robimy. Powiedziałem wtedy na parkingu tej pani. Proszę 

panią, niepotrzebnie, pani przegra tą sprawę, pani się tylko na koszty narazi i tak się stało, 

i po co to? Dlatego pewne słowa niech waży. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Ale panie Wójcie nie może mieć pan do mnie pretensji 

co ona mówi.  

Wójt: Ja odpowiadam na to co usłyszałem.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Pan powiedział, że ja szkaluję. Tak samo też szkaluję, 

jest tu w gazetce napisane, że lotem błyskawicy się rozchodzi pogłoska o CBA. Panie Wójcie 

gdyby ktoś nie zauważył na biurku w urzędzie, że dokumenty z CBA są, to by nikt o tym 

nie wiedział. Ja grzecznie pana zapytałem, a pan sugeruje. Mieszkańcy mi to podpowiadają, 

między innymi wczoraj na zebraniu wiejskim w Lemierzycach, dlaczego ja Wójta czy jakieś 

sprawy zgłosiłem do CBA.  

Wójt: A czy ja napisałem, że pan Jamniuk zgłosił? 

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Jeden pan wczoraj na zebraniu w Lemierzycach 

powiedział, że pan tak powiedział.  

Wójt: Ale kto na sesji o to zapytał?  

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Ja zapytałem ,ale ten pan miał do mnie pretensje, że ja 

zgłosiłem.  

Wójt: To proszę mieć pretensje do pana, nie do mnie.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Ale to pan to rozpowiada, panie Wójcie możemy dużo 

rzeczy mówić.  

Wójt: Padały do mnie zapytania co do budowy ośrodka muzealno-edukacyjnego przez Park 

Narodowy Ujście Wart w Słońsku. Dostałem odpowiedź i chciałbym zapoznać z nią państwa 

(Wójt odczytał odpowiedź od Dyrektora PN Ujście Warty).  

Taką dostałem odpowiedź, 12 października jest otwarcie ofert. Wiemy jak dzisiaj jest z 

wykonawcami, ale bądźmy dobrej myśli. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Ale odpowiedź jeszcze na temat filmiku panie Wójcie, ile 

kosztował? 

Wójt: Tak jest. Puściliśmy następną promocję. Nie mówmy, że moją. Widać mnie raz na 

drodze w Przyborowie, która jest pokazana, jak przechodziłem, widziałem migawkę. Było 

widać mój brzuch. A cena jest taka sama jak poprzednie filmiki.  
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Skarbnik: 4460zł.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  To on ode mnie bierze 8 tys. a od was 4 tys.? 

Radna B.Miglujewicz: Ale Ciebie tam często widać a wójta raz. 

Sołtys K.Grabiński: Czy zostało już wszczęte jakieś postępowanie w sprawie tej naszej 

sali? 

Wójt: Byłem wtedy na zebraniu w Polnej i muszę sam zwołać komisję, bo to co było wtedy 

na tej komisji gwarancyjnej, to mi się nie podobało. 

Sołtys K.Grabiński: Dostałem pismo i Gmina też dostała, że to był ostateczny termin. 

Wójt: W ciągu czternastu dni powołam komisję tzn. że za czternaście dni już tam będą. 

Bo to, że tam przyjedzie Pan Kazimierz Gryz to będzie to samo co było.  

Radny M.Banasik: Czy zostały zakończone prace przy domowych oczyszczalniach i czy ci 

co mają przydomowe będą podpisywać umowy z ZGWŚ na obsługę tego? 

Wójt: Taka sama procedura będzie jak mieliśmy poprzednie czyli Lemierzyce i Ownice.  Są 

różne formy, różne sposoby. Jeżeli ktoś będzie chciał sam tabletki sprowadzać to z 

zakładem będzie rozmawiać. My zlecamy dla zakładu i zakład to robi.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Czy to ta sama firma wygrała ten przetarg? 

Wójt: Nie. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk: I dzięki Bogu, bo wie pan, że w Ownicach gwarancja jest 

i niestety musiał pan wynająć firmę, za którą musiał pan zapłacić, a gwarancja co?  

Wójt: Pani Januszewska nie otrzymała rachunku. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  Nie, ale czy Urząd nie dostał? 

Wójt: Muszę pana Tomasika zapytać bo on te sprawy prowadzi. Dostał polecenie zrobienia 

tego, naprawy czy zakwestionowania. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk:  To dobrze, czuję się zaszczycony … ale to chodzi o to, że 

jest firma która dała gwarancję i nie ma tej gwarancji.  

Sołtys L. Dębska: Chciałabym wiedzieć czy droga od Krzeszyc od obwodnicy do końca 

Lemierzyc czy jest gminna czy powiatowa? 

Wójt: Jeszcze tam paru działek nie było przejętych, to co z DINO uzgadnialiśmy. 

Wysyłaliśmy do Powiatu do uzgodnienia, geodezyjnie było to zrobione już, ale prawnie nie 

mamy jeszcze wszystkich tych działek przekazanych. Wola jest nasza, bo uchwała była 

podejmowana.  

Wójt: Prosiłbym o dotarcie do mieszkańców jeżeli chodzi o dalsze składanie wniosków na 

przydomowe oczyszczalnie ścieków, tych którzy nie byli ujęci w poprzednich rozdaniach. 

Wczoraj byłem w ECO VERDE i będziemy robić następne projekty. Gdzieś w połowie roku 

mają się ukazać znowu środki, jeszcze są oszczędności i przerzucone z innych działań na 

ochronę środowiska. W PROW-ie będziemy mogli składać wnioski na dalsze przydomowe 

oczyszczalnie ścieków. Wniosków już mam około trzydziestu, ale może ktoś nie był jeszcze 

poinformowany to bardzo bym prosił żeby przekazać tę informację. My puścimy w gazetce, 

ale najlepiej jak jest bezpośredni kontakt sołtysów z mieszkańcami.  

Radna E.Grabińska: A co z tymi mieszkańcami, którzy nie zakwalifikowali się?  

Wójt: Proszę żeby jeszcze raz składali.  

Wójt: Jeszcze jedno. Ja nie wiedziałem, że my mamy takich dobrych projektantów w 

gminie, bo dzisiaj w internecie patrzę, że pan Radomiński te 20 ha rozparcelował i podpisał 

jako strefa ekonomiczna. Ja akurat miałem spotkanie z projektantem, który będzie tam 

drogę wewnętrzną robił, a tam jest już zrobiona. To może ja nie będę robił, bo szkoda 

pieniędzy wydawać. Trzeba się zastanowić, wszystko podzielone i podane do publicznej 

wiadomości i droga dojazdowa. Ale to tak gwoli informacji. 

Radny Powiatowy F.Jamniuk:   To nie jest panie Wójcie dziwne.  

Wójt: Ale podpisano Radomiński Łukasz.  

Radny Powiatowy F.Jamniuk: Zrobił koncepcję do dyskusji. Pan miał dawno zrobić tam 

plan miejscowy. 

Wójt: Ale nie można takich rzeczy puszczać. Kampania kampanią, ale zasady są. I też na 

zebraniach proszę nie mówić, że załatwiliście wjazd na tę działkę … 
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Sołtys L.Dębska: Jeszcze jeżeli chodzi o budowę szatni. Czy to prawda, że ten cały plac 

sportowy, ta działka należy do nadleśnictwa? 

Wójt: Nie, tam jest tylko kawałek boiska nadleśnictwa.  

Sołtys L.Dębska: I nadleśnictwo nic do tego nie ma? Bo ja słyszałam, że to jest 

nadleśnictwa.  

Wójt: To jest nasze. Tam gdzie boisko jest, tam jest 19 arów nadleśnictwa i my płacimy 

dzierżawę za to. Oni chcieli to dla gminy zabrać bo, nie wiem 20 lat było ok, nie wiem, nie 

będę domysłów robił kto gdzie zgłosił, ale z nadleśniczym uzgodniłem, że to w ramach 

przekazanych dróg na Lipienice i za ten teren będę płacił dzierżawę. Proszę naliczyć jaka 

jest dzierżawa i będę płacił dzierżawę, a w przyszłości zrobimy zmianę miejscowego planu 

żeby znieść tereny leśne i przekształcić na sportowe tereny i wtedy nam to za drobną sumę 

odsprzedadzą, bo jako tereny leśne to oni mają zakaz sprzedaży i zamiana też nie wchodzi 

w grę. Więc zgodzili się na dzierżawę. My na te 20 arów zrobimy miejscowy plan, gdzie 

będzie zapis rekreacja lub tereny sportowe i wtedy możemy to odkupić.  

Sołtys L.Dębska:  Bo wczoraj słyszałam plan, że to wszystko będzie za torami, czy to jest 

możliwe ? 

Wójt: Tu gdzie są te akacje samosiejki to jest prywatny teren i za tym a między boiskiem 

jest szeroki pas i to na tym będzie stało.  

 

Do punktu 6.  

Przewodnicząca Rady: Wysoka Rado zamykam XXXVIII Sesję Rady Gminy Słońsk.  

Godz. 10:26 

 

   Dokładny przebieg sesji znajduje się na płycie CD, która stanowi zał. do protokołu 38 

sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 5 października 2018 r. 
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